

國立成功大學物理治療學系碩士學位考試委員聘任辦法

Department of Physical Therapy, NCKU Appointment Regulations for Master's Degree Examination Committee

第一條 國立成功大學物理治療學系「碩士學位考試委員聘任辦法」(以下簡稱本辦法)係依教務處函(88)教課字第039號辦理。

Article 1 Department of Physical Therapy, National Cheng Kung University (hereinafter the Department) Appointment Regulations for Master's Degree Examination Committee (hereinafter the Regulations) is addressed in accordance with the Academic Affairs Office letter (88) Jiao-Ke-Zi-No. 039.

第二條 本系研究生畢業論文考試委員之聘任，除法令另有規定者外，悉依本辦法之規定辦理。

Article 2 The appointment of graduate program degree examination committee members in the Department shall be handled in accordance with the Regulations, in addition to other existing relevant regulations.

第三條 碩士班研究生之畢業論文考試委員會置委員三至五人，經指導教授推薦，由系所主管簽請校長核聘。指導教授不得擔任委員會之召集人。考試委員除對碩士班研究生所提畢業論文有專門研究外，並應具有下列資格之一。

- I. 曾任教授、副教授、助理教授者。
- II. 擔任中央研究院院士或曾任中央研究院研究員、副研究員、助理研究員者。
- III. 獲有博士學位，在學術上著有成就者。
- IV. 屬於稀少性或特殊性學科，在學術或專業領域著有成就者。

Article 3 The master's degree examination committee shall consist of three to five members, which shall be recommended by the thesis advisor and approved by the Department Chair and the President. The thesis advisor shall not act as the convener of the committee. In addition to specializing in the disciplines related to the Master's degree candidate's thesis, the examination committee members must meet at least one of the following qualifications:

1. Those employed formerly or currently as full, associate professor, or assistant professor;
2. Those who are employed as an academician, or who are employed formerly or currently as a research fellow, associate research fellow, or assistant research fellow at Academia Sinica.

3. Those who hold a Ph.D. degree with significant contributions in the academic field;

4. Those who specialize in an uncommon or exceptional field with significant academic or professional contributions.

第 四 條 考試委員因故不能參加，得由指導教授重新推薦符合該項資格者擔任考試委員，由系所主管簽請校長核聘。

Article 4 In the event that an examination committee member is unable to attend for any reason, the thesis advisor may recommend a qualified replacement, which shall be approved by the Department Chair and the President.

第 五 條 本辦法經系務會議通過，報請教務處核備後實施，修正時亦同。

Article 5 These Regulations shall be implemented after being approved by the Department Affairs Council and submitted to the Academic Affairs Office for ratification. The same shall apply to all subsequent amendments.

The Regulations were translated from the original Chinese. In the event of any discrepancies between the two versions, the Chinese version shall prevail.